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VERSLAG van het Medezeggenschapsoverleg van de regio Goeree-Overflakkee op woensdag 

21 juni 2023 van 13.00 tot 14.30 uur in gebouw de Werf 

 

Aanwezig: 

Regiomanagement: Judith de Bruijn 

Bewonersraad: Laura Brouwer, Glenn Ramdayal, Mark Edewaard, Cock Visser (coach) 

CR: Leo Molendijk, Dirk-Jan Pegels, Miranda Kers 

OR: Margaret de Geus 

Verslag: Dorinda Tiggelman 

 

 

Opening 

Judith opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 

 

Mededelingen 

• Wisselingen en vacatures RMT – Judith geeft een toelichting: 

o Vacature zorgmanager LVB: deze procedure is bijna afgerond. De kandidaat voor deze 

vacature zal midden augustus gaan starten. 

o Vacature zorgmanager cluster Haringvliet-woningen: op 29 juni vindt er een gesprek 

met de adviescommissie en een mogelijke kandidaat plaats. 

o Ondertussen werden we verrast door het vertrek van Erik de Groot. Erik wordt per 1 

augustus manager Toegang bij Zuidwester. De vacature voor zorgmanager EVB wordt 

volgende week uitgezet. 

Naast dit alles is het roerig in het team zorgmanagers. Door de hoge werkdruk en chaos in de 

functie van zorgmanager zijn er zorgen dat zorgmanagers worden overvraagd. Tot nu toe lukt 

het het team dat zorgmanagers niet omvallen, maar sommigen maken helaas wel andere 

keuzes. 

 

• Aandacht voor bewoners die 50 jaar bij ons wonen en overig jubileumjaar 

Judith geeft aan dat zij er al meerdere keren op is aangesproken dat er gezien het jubileum 

wel meer gedaan mag worden dan dat er nu wordt gedaan. Hierop geeft zij aan dat 

Zuidwester een grote organisatie is en dat er om die reden ook compromissen gesloten 

moeten worden. 

Nu Zuidwester 50 jaar bestaat en de start plaats vond op Hernesseroord, wonen er dit jaar 

ook cliënten 50 jaar bij Zuidwester: in totaal 17 cliënten. Vanuit de regio/het RMT krijgen 

deze cliënten een feestelijk t-shirt, een kaart en een cadeau. In de Regionieuwsbrief en op 

&Zo wordt iedereen opgeroepen om deze cliënten een kaartje te sturen om ze te feliciteren 

met dit jubileum. 

De Evenementencommissie is druk bezig met de voorbereidingen van het Cliëntenfeest op 

donderdag 28 september. 

Op zaterdag 2 september vindt de Truckrun plaats. 

Als regio zijn we bezig met een presentje voor het jubileumjaar en er worden Zuidwester 

vlaggen besteld met het jubileumlogo. 

Op zaterdag 11 november vindt er een feestavond plaats voor de medewerkers in de Houten 

Kaap in Ouddorp. 

 

Concept-verslag Medezeggenschapsoverleg d.d. 10 mei 2023 

De implementatie van Pluriform blijkt veel werk voor de PB’ers in te houden: er moet veel 

handmatig worden ingevoerd. Cliënten met ingewikkelde dossiers (dossiers die afwijken van 

standaard) moeten handmatig worden overgezet. Dit kost PB’ers soms 4 uur de tijd per cliënt. Dit 

is onderschat. 

Zuidwester breed zijn er nog zo’n 130 verwanten die niet in het Cliënt Verwanten Portaal kunnen. 



 

 

M.b.t. de renovatie van de badkamers van de Dijk-woningen geeft Laura aan dat de 

werkzaamheden zijn begonnen. Judith vraagt nog na wat de planning van deze renovatie is. 

M.b.t. het tuinonderhoud van de Dijk-woningen geeft Judith aan dat ze bij de desbetreffende 

zorgmanager, Ester Kamps, heeft aangegeven dat de cliënten hier graag bij betrokken willen 

worden. 

 

Het verslag van het Medezeggenschapsoverleg van 10 mei 2023 wordt vastgesteld. 

 

Bouwplannen regio GO: stand van zaken 

Judith geeft een toelichting. 

De bouwplannen van de regio bestaan uit 2 dingen: de bouwplannen van projectontwikkelaar AM 

en onze eigen bouwplannen. 

 

AM heeft toegezegd dat er voor 1 juli niet geheid gaat worden. Begin volgend week krijgen we 

hiervan de planning door. Waarschijnlijk zal er nog 2 weken voor de bouwvak worden geheid en 

daarna nog een paar weken. Het heien zal plaatsvinden binnen de bouwtijden (van 7.30 tot 

15.30 uur). Men heeft de hoop dat de overlast van het heien mee zal gaan vallen. Daarnaast zal 

er gekeken worden naar het uitlichten en de opstelling van de bouwplaats zodat er zo min 

mogelijk overlast is. Zodra de planning van het heien bekend is, volgt hierover info. 

 

M.b.t. tot onze eigen bouwplannen is op 1 juni voor de 1ste fase van Zuidwester het bankenplan 

getekend. 

In onze regio zal begonnen worden met een nieuwbouw complex tussen de Krammerlaan en DOK 

16. Hier komen 38 woonplekken met dagbesteding en behandelen voor cliënten met meer 

complexe zorg onder één dak. 

 

Jaarplan 2023 regio GO: stand van zaken 

Judith geeft een toelichting. 

• Cliënt: Er wordt ingestoken op het goed inrichten van Pluriform. Het 2de deel van het jaar is er 

prioriteit voor de methodiekscholing. 

• Medewerker: Met het verzuim gaat het best goed: van de 5 regio’s hebben we het laagste 

verzuim. Het vullen van de vacatures is nog wel een uitdaging. 

• Duurzaamheid: We zijn bezig met afvalscheiding. We gaan de stap maken om GFT niet meer 

bij het restafval te doen (voor restafval moet worden betaald, voor GFT niet). Er zijn ruim 

1300 zonnepanelen geplaatst. 

• Financiën: E.e.a. verloopt netjes binnen de begroting waardoor er ruimte is om de 

zomervakantie te vervangen. 

 

Vanuit de CR wordt aangegeven dat de prullenbakken in de bosrand vol of kapot zijn. Judith geeft 

aan dat dit de gronden van AM zijn en dat hier inderdaad weinig aan wordt gedaan. Met AM is 

afgesproken dat zij gaan betalen voor het onderhoud van deze gronden door de tuingroep. De 

prullenbakken kunnen hier ook in worden meegenomen. Judith neemt dit op met Kees-Jan 

Visbeen, zorgmanager dagbesteding. 

 

 

 

 



 

Problematiek betreffende de watervoorziening op Hernesseroord 

Judith geeft een toelichting. 

Het terrein Hernesseroord bestaat 50 jaar. Onze waterleiding, een asbestbetonleiding, is eigenlijk 

al een jaar of 10 over de houdbaarheidsdatum heen. Hierdoor ontstaan er barsten en scheuren.  

Gezien deze problematiek zijn er vaste afspraken met de hulpdiensten voor doorspoelwater 

gemaakt. Als regio hebben we 6 IBC containers (watervaten) gehouden, zodat de hulpdiensten 

deze dan kunnen vullen. 

Ook is er geregeld dat er een voorraad drinkwater op het terrein aanwezig is. 

Er is een protocol voor de locaties gemaakt, zodat de locaties elkaar kunnen helpen. 

De reinwaterkelder is helemaal vernieuwd. De afsluiters zijn echter ook 50 jaar oud en doen het 

ook niet altijd meer. 

Met de afdeling Vastgoed is afgesproken dat zodra er voor nieuwbouw grond open gaat, ook gelijk 

het leidingwerk vervangen zal worden. Dit zal stapsgewijs worden gedaan. 

Door dit alles zijn we nu beter voorbereid op een volgende lekkage. 

 

Vraag vanuit de Wijkgoep: Is het mogelijk om de werktijd weer om 9.00 uur te laten beginnen 

i.p.v. 10.00 uur? 

Judith geeft een toelichting op deze vraag. 

Een medewerker moet minimaal 3 uur achter elkaar werken. Als de dagbesteding om 9.00 uur 

start, dan staat iemand op wonen (een dienst van 7.00 tot 10.00 uur) een uur niets te doen. Ook 

betekent het dat er hierdoor op dagbesteding een uur eerder moet worden ingezet, waardoor er 

dubbel ingezet wordt. Deze dubbele bezetting op wonen en dagbesteding is te duur. 

Een optie zou zijn dat iemand van wonen meegaat naar dagbesteding waardoor er geen overlap 

meer is. Dit is iets voor de toekomst. 

 

Rondvraag 

• Judith heeft van Cock 2 brieven ontvangen: 

o Gevolgen herinvoering inkomensafhankelijke bijdrage WMO 

o Gevolgen wetsvoorstel maatwerk regeling PGB 

Deze brieven betreffen goede signalen die door de Judith doorgestuurd zullen worden aan de 

Raad van Bestuur en de voorzitter van de CCR met de vraag hier een antwoord op te krijgen. 

• Na overleg wordt besloten het Medezeggenschapsoverleg van 13 december te verzetten naar 

6 december van 13.00 tot 14.30 uur. 

 

Sluiting 

Het volgende MZO vindt plaats op woensdag 30 augustus a.s. van 13.00 tot 14.30 uur. 

Onder dankzegging van ieders aanwezigheid en inbreng sluit Judith de vergadering. 


